

## 目 次

## 原著

- 延髄呼息ニューロンの胸髄における軸索側枝の対側性分布様式 ..... 49  
河村 健太, 武井 亮介, 佐々木 一正, 佐々木 誠一, 富田 和秀

## 症例報告

- パーキンソン病患者の歩行障害に対する下肢陽圧免荷トレッドミルを用いた  
リハビリテーションの効果 ..... 57  
白岩 伸子, 三浦 美佐, 木村 里美, 大越 教夫

## 視床性失立症を認めた一例の立位障害の経過

- 立位バランス評価および重心動描計を用いた検討— ..... 63  
林 祐介, 吉原 美帆, 吉田 久雄, 見川 彩子, 林 明人

## 短報

- レボドバ製剤服用前の牛乳摂取によりジスキネジアが軽減した経験 ..... 69  
永井 将弘, 多田 聰, 細川 裕子, 山西 祐輝,  
安藤 利奈, 辻井 智明

- 日本運動障害研究会プログラム 第 59 回 ..... 83

投稿規定日本運動障害研究会会則日本運動障害研究会史編集後記

**Original**

Contralateral axonal projection of the medullary expiratory neurons in the thoracic spinal cord of the cat

.....Kenta Kawamura, Ryosuke Takei, Kazumasa Sasaki,  
Sei-Ichi Sasaki and Kazuhide Tomita .....49

**Case Reports**

Effects of a rehabilitation intervention using lower body positive pressure exercise on gait disorder of patients with Parkinson's disease

.....Nobuko Shiraiwa, Misa Miura, Satomi Kimura and Norio Ohkoshi .....57

Standing balance function of a patient with thalamic astasia measured using the Berg Balance Scale and forceplates  
—case report—

.....Yusuke Hayashi, Miho Yoshihara, Hisao Yoshida, Saiko Mikawa and Akito Hayashi .....63

**Note**

Levodopa induced dyskinesia was reduced by coadministration of milk in a patient with Parkinson's disease

.....Masahiro Nagai, Satoshi Tada, Yuko Hosokawa, Hiroki Yamanishi,  
Rina Ando and Tomoaki Tsujii .....69